
Dear friends,
If you watch after 30 minutes of the video you can hear the speaker saying that they want to 
depopulate.
https://www.youtube.com/watch?v=1-
2V3F4AQF8&ab_channel=PerdanaGlobalPeaceFoundation

Please, read also the message below!
 
In the blessed hope,
A
 

 

"Vaccine deaths worse than thought” say top experts

“The Numbers Killed by these Vaccines is Much Worse than What We Thought”. 
Dr. Sucharit Bhakdi, Dr. Mike Yeadon

By Dr. Mike Yeadon and Dr. Sucharit Bhakdi

This is an important message which we just received from Dr. Mike Yeadon, former 
Vice-president of Pfizer

Forward this message far and wide. 

***

My good friend Dr Sucharit Bhakdi, with whom we and others wrote a series of open 
letters to the European Medicines Agency, is utterly distraught.

Listen carefully.

He and his colleague, a pathologist, have confirmed that, even in people who’ve died 
post-covid-19 vaccination and where their death was not attributed to the adverse 
effects of vaccination, in almost all cases they DID die as a result of the vaccination.

The numbers killed by these vaccines is much worse than what we thought, already.

https://deref-web.de/mail/client/wyi6lt8kmrM/dereferrer/?redirectUrl=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3D1-2V3F4AQF8%26ab_channel%3DPerdanaGlobalPeaceFoundation
https://deref-web.de/mail/client/wyi6lt8kmrM/dereferrer/?redirectUrl=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3D1-2V3F4AQF8%26ab_channel%3DPerdanaGlobalPeaceFoundation
https://deref-web.de/mail/client/RBVEzEK8nyc/dereferrer/?redirectUrl=https%3A%2F%2Fwww.globalresearch.ca%2Fauthor%2Fdr-sucharit-bhakdi
https://deref-web.de/mail/client/yFgIzKtZ2Vs/dereferrer/?redirectUrl=https%3A%2F%2Fwww.globalresearch.ca%2Fauthor%2Fmike-yeadon


But it’s what they’ve just discovered that’s much worse.

We knew of blood clots from expressing spike protein.

We were aware of autoimmune attacks on ones own tissues expressing spike protein to 
which our killer lymphocytes were primed, such as myocarditis.

But what’s new is the revelation that lymph node cells are also being invaded by the 
gene-based agents and marking THEM for auto destruction.

When you destroy that part of the immune system, which we loosely call “immune 
surveillance”, every manner of nasty, latent infections, by viruses & also bacteria, 
explode, uncontrolled.

Hundreds of millions of people are going to die of unrestrained tuberculosis, Epstein 
Barr virus, toxoplasmosis etc etc etc

AND on top of this, the daily accidental production of cancer cells, normally deleted 
swiftly by immune surveillance, before they can divide, ceases.

Guess what happens next?

I don’t care where you’ve sat during this ridiculous “pandemic”.

Whether you’ve gone along with it, knowing it was an overreaction. Or even in 
ignorance.

I am telling you right now:

IF YOU PERSONALLY HAVING WATCHED THIS CHOOSE TO SETTLE BACK TO WATCH A 
FILM, INSTEAD OF CALLING SOME PEOPLE YOU KNOW & TELLING THEM ABOUT IT, THE 
END OF HUMANITY IS A SHARED BURDEN WITH THE PERPETRATORS.

Please put this on every platform.

Swamp the ‘fact checkers’.

Please do it now.

Rescue our civilization while there are innocents to save, ESPECIALLY our children and 
grandchildren.

Thank you sincerely,

Mike

Dr Mike Yeadon

Video featuring Dr. Sucharit Bhakdi 



Dies ist eine wichtige Botschaft, die wir gerade von Dr. Mike Yeadon, dem ehemaligen 
Vizepräsident von Pfizer.

Leiten Sie diese Nachricht weit und breit weiter. *** 

Meine gute Freundin Dr. Sucharit Bhakdi, mit der wir und andere eine Reihe von offenen Briefe an 
die Europäische Arzneimittel-Agentur, ist völlig verzweifelt. Hören Sie genau zu. Er und sein 
Kollege, ein Pathologe, haben das bestätigt, sogar bei Menschen, die gestorben sind. 

Nach-Covid-19-Impfung und wenn ihr Tod nicht auf die adverse Wirkungen der Impfung starben 
sie in fast allen Fällen an den Folgen der Impfung. Die Zahl der durch diese Impfstoffe getöteten 
Zahlen ist viel schlimmer als das, was wir bereits dachten. Aber es ist das, was sie gerade entdeckt 
haben, das viel schlimmer ist. Wir erkannten Blutgerinnsel von der Expression / den Auswirkungen 
von Spike-Protein.

Wir waren uns der Autoimmunangriffe auf das eigene Gewebe bewusst, die Spike-Protein zu 
welche unsere Killer-Lymphozyten präpariert wurden, wie Myokarditis. Neu ist jedoch die 
Enthüllung, dass Lymphknotenzellen auch von der genbasierte Wirkstoffe und Markierung von 
diesen für die automatische Zerstörung. Wenn Sie diesen Teil des Immunsystems zerstören, den wir 
locker "immun" nennen Überwachung", jede Art von fiesen, latenten Infektionen, durch Viren & 
auch Bakterien, explodieren, unkontrolliert. Hunderte Millionen Menschen werden an 
hemmungsloser Tuberkulose sterben, Epstein Barr-Virus, Toxoplasmose etc etc etc UND darüber 
hinaus die tägliche versehentliche Produktion von Krebszellen, die normalerweise gelöscht werden 
schnell durch Immunüberwachung, bevor sie sich teilen können, hört auf. Raten Sie mal, was als 
nächstes passiert?

Es ist mir egal, wo Sie während dieser lächerlichen "Pandemie" gesessen haben. Ob Sie mitgemacht 
haben, wissend, dass es eine Überreaktion war. Oder sogar in Unwissenheit. Ich sage ihnen jetzt: 
WENN SIE DIES PERSÖNLICH BEOBACHTET HABEN, ENTSCHEIDEN SIE SICH, SICH 
ZURÜCKZULEHNEN, UM EINE ANSTALT EINIGE LEUTE ANZURUFEN, DIE SIE 
KENNEN, UND IHNEN DAVON ZU ERZÄHLEN, DAS ENDE DER MENSCHHEIT IST EINE 
GEMEINSAME LAST MIT DEN TÄTERN. Bitte setzen Sie dies auf jede Plattform. 
Überschwemmen Sie die "Faktenprüfer". Bitte tun Sie es jetzt. Rettet unsere Zivilisation, solange es 
Unschuldige zu retten gibt, BESONDERS unsere Kinder und Enkel. 

Vielen Herzlichen Dank, 

Mike
Dr. Mike Yeadon


